

香港管弦樂團 HONG KONG PHILHARMONIC ORCHESTRA





CENTURION

足本播放史提芬・史匹堡電影 現場演奏約翰・威廉斯的史詩

Complete Steven Spielberg's film screening

John Williams' epic music with live orchestra performance



Benjamin Northey

14&15 APR 2023





Not Suitable For Children

英語對白,中文字幕 **English with Chinese subtitles**

FRI 8PM, SAT 3PM & 8PM

香港文化中心音樂廳 Hong Kong Cultural Centre Concert Hall \$580 \$420 \$280

門票現於城市售票網公開發售 Tickets at URBTIX www.urbtix.hk



奪寶奇兵音樂會

全球影迷心中的永恆經典《奪寶奇兵》即將重現眼前!港樂現場演奏約翰·威廉斯創作的史詩式配樂,讓您跟隨銀幕英雄印第安納·鍾斯博士的步伐,重溫一幕又一幕驚險刺激的光影瞬間!

RAIDERS OF THE LOST ARK IN CONCERT

The film that gave the world one of its greatest movie heroes, Indiana Jones, is back and better than ever before! Relive the magic on the silver screen with the original great adventure — Raiders of the Lost Ark — with John Williams' epic score performed live to picture by a full symphony orchestra!

節目概要 SYNOPSIS

1936年,考古學教授兼奪寶探險家印第安納·鍾斯博士(夏里遜福飾)接獲美軍情報兵團任務,遠赴尼泊爾及埃及尋找傳說中的約櫃,以免寶藏落在納粹軍手上。與對手周旋之餘,更重遇老友(尊·懷士-戴維斯飾)、死對頭(保羅·弗里曼飾)和關係曖昧的舊情人(凱倫·阿蘭飾)。頭戴牛仔帽、手持長鞭的鍾斯,以機智和勇氣擊退強敵,排除萬難,勢要拯救世界。

The year is 1936, and professor of archeology and "obtainer of rare antiquities" Indiana Jones (Harrison Ford) is tasked by U.S. Army Intelligence to recover the legendary Ark of the Covenant before it falls into the hands of the Nazis. Indy's quest takes him to Nepal and Egypt, reuniting him with an old friend (John Rhys-Davies), an old foe (Paul Freeman), and an ex-flame (Karen Allen) who falls somewhere in between. Armed with his hat, whip and wits, our intrepid hero must face formidable enemies — and impossible odds — to save the day and the world.

香港首演 Hong Kong Premiere



羅菲 指揮 Benjamin Northey CONDUCTOR

- ·現為基督城交響樂團總指揮及墨爾本交響樂團 <u>首席</u>駐團指揮
- ·獲《Limelight》音樂雜誌選為2018年澳洲藝術家
- ·曾為澳洲歌劇院指揮《杜蘭朵》、《愛情靈藥》、《唐喬望尼》等
- Current Chief Conductor of the Christchurch Symphony Orchestra and the Principal Conductor in Residence of the Melbourne Symphony Orchestra
- · Limelight Magazine named him Australian Artist of the Year in 2018.
- Guest conductor for Opera Australia to preform Turandot, L'elisir d'amore, Don Giovanni, Così fan tutte, Carmen, etc.



XXXXXX



立即體驗全新港樂會 Experience the new Club Bravo

掃描合資格港樂音樂會門票,消費港幣1元可賺取港樂會積分。1 兌換「亞洲萬里通」里數、心水音樂會門票、現金券或禮品。

Earn Club Bravo Point b1 for every HK \$1 spent on eligible ticket purchase.* Scan your HK Phil tickets now to convert to Asia Miles and redeem rewards!

適用於2023年2月25日或之後舉行之指定港樂音樂會門票。受條款及細則所限。 Applicable for designated concert tickets dated on or after 25 Feb 2023. Terms and conditions apply.



bravo.hkphil.org

Join for Free

免費加入

成功登記即獲贈迎新獎賞 港樂會積分 **500** Earn Club Bravo Points **500** as a welcome reward

6500 as a welcome

門票於城市售票網及撲飛發售 Tickets at URBTIX & POPTICKET



urbtix.hk

購買越多·優惠越多!立即加入港樂會,專享會員獨家禮遇:凡於城市售票網購買四套或以上港樂主場音樂會的正價門票,即享7折優惠! 購票及折扣優惠詳情,請瀏覽港樂網站。Buy More, Save More! Join Club Bravo now to enjoy the exclusive member privileges: Up to a 30% off discount upon purchasing standard tickets for four or more HK Phil mainstage programmes. For ticketing and other discount schemes, please visit:

hkphil.org/2223season-discount

電話購票 Telephone booking

節目查詢 Programme Enquiries

3166 1288

票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries and Customer Service 3166 1100

2721 2332

亦可透過流動購票應用程式 URBTIX (Android 及iPhone/iPad 版) 購票 Tickets are also available through mobile ticketing app URBTIX (Android and iPhone/iPad versions)



popticket.hk/hkphil